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ZAPYTANIE 

 

Szanowny Panie Marszałku, 

 

na podstawie art. 23 ustawy o samorządzie województwa z dnia 5 czerwca 1998 r.   

(t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 2094) składam zapytanie w sprawie podejrzenia 

nieprawidłowości przy wyborze firmy „Konkret” przez komisję przetargową przy 

Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym w Lesznie na wyposażenie remontowanego 

Oddziału Pediatrycznego, pomimo nie spełnienia warunków zawartych w Specyfikacji 

Istotnych Warunków Zamówienia. 

 

W pierwotnej wersji Opis Przedmiotu Zamówienia uwzględniał potrzeby Oddziału i 

dawał gwarancje wysokiej jakości użytych materiałów i funkcjonalności sprzętu. Ten OPZ 

był też pozytywnie zaopiniowany przez panią Kierownik Oddziału Pediatrycznego i innych 

lekarzy tego oddziału. 

Niestety po odwołaniu złożonym przez firmę „Konkret”, pomimo gorszej jakościowo oferty, 

wybrano wyposażenie właśnie od tej firmy. Na przykład: sofa - ma gorszą tapicerkę, podatną 

na zużycie i przetarcia gdyż na mniejszą klasę ścieralności, wózek na czystą i brudną bieliznę 

– ma gorszą konstrukcję na profilach aluminiowych zamiast ze stali nierdzewnej oraz z 

brakiem rozłączania, łóżko szpitalne dziecięce 2 segmentowe – bez możliwości dostępu z 

trzech stron co utrudnia pielęgnację małego pacjenta, wózek do transportu dzieci – oferowany 

z wymiarami jak dla osoby dorosłej nie dostosowany do wzrostu małych dzieci. 

Przykładów rozbieżności produktów oferowanych przez firmę „Konkret” w stosunku do 

wymagań ze SIWZ są dziesiątki. 

 W związku z powyższym pytam dlaczego pomimo gorszych parametrów oferowanych 

produktów na wyposażenie Oddziału Pediatrycznego W WSZ w Lesznie,  odbiegających od 

wymagań wynikających ze Specyfikacji Zamówienia wybrano firmę „Konkret”? 

Dlaczego nie skorzystano, w tym temacie z opinii pani Kierownik Oddziału Pediatrycznego i 

lekarzy tego oddziału? 

 

Z wyrazami szacunku 

Marek Sowa 
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